
BESEDA JAK VZNIKÁ FILM 

 

Ve čtvrtek 16. května se kvinta a sexta zúčastnily besedy s režisérem Cyrilem Podolským. Šlo 

o besedu o tom, jak vznikají animované filmy a seriály, co všechno je nutné ke 

tvorbě jediného dílu večerníčku, jako je Pat a Mat, a také o nutnosti trpělivosti a vášně 

tvůrců. Vše bylo vysvětlováno za pomocí loutek a náčrtků z natáčení Krysáků a ukázek 

z připravovaného seriálu Strašidelný herbář. 

Všem se beseda moc líbila a paní učitelka Jarošová si jistě zaslouží náš velký dík za její 

zprostředkování a pan Podolský za krásné povídání.  

Karolína Nováková 
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